
Vestervangsskolen  
Nålemagervej 120  

8920 Randers NV 

Dato: 30/1 2023 kl. 17.00 – 19.30  

 

Fraværende: Kristian, Lise-Lotte, Nikolaj og Sebastian 

Bemærkninger:   

Mødeleder:  

Referent: Carsten 

 Emne og ansvarlig  Hvad skal vi udrette?  Tid  Konklusioner/bemærkninger 

1.  Godkendelse af dagsorden:  2 min. Line er mødeleder 

2.  Valg af mødeleder   3 min Godkendt 

3. Nyt fra:  

Formand/Næstformand 

Ledelsen   

Elevråd  

Medarbejdere  
Andre 

 

Gensidig kort orientering 25 min Formand: 

Intet 

Næstformand: 

Kristina har deltaget i netværksmøde i KBH for Skole og forældre. Temaet 

har bl.a. været samarbejde med skoleledelser. 

Kristina og Lea har indsamlet præmier til skolepatruljen, som de får tirsdag 

d.31/1 sammen med Flemming og Søren. 

Ledelse: 

Vi er i gang med at planlægge førskole. I år er der lidt færre elever fra 

distriktet end tidligere år. Der er i den forbindelse også ansættelser af 

medarbejdere. 

Skolens økonomi ser fin ud, og Mette deltager på kommende møde for at 

gennemgå for bestyrelsen. 

På 7.årgang opstarter der tiltag vedr. elever, der har svært ved at overholde 

de retningslinjer, der er i klasserne. Det bliver et bemandet rum, hvor der 

arbejdes med klare retningslinjer og forventninger.  

Læse- og IT-vejleder har opstartet café for elever med dysleksi, der skal 

understøtte elevernes brug af IT-kompenserende hjælpemidler. 

Elevråd: 

Der arbejdes på fællesskaber i pauserne og nye møbler i skolen. 

Medarbejdere: 

Kirkeuge på 3. årgang har været godt og med fernisering for forældre. 



0. årgang har fejret 100 dage i skolen. 

Hele skolen har gået 6 km og indsamlet penge til Danmarks indsamlingen. 

Der er løbende besøg i 0.klasse for de kommende førskolebørn.  

Der er snarest rokade af lokaler ifm. opstart af førskole. 

På alle årgange er der gang i planlægning ifm. skolefest i uge 6. 

Der afholdes fastelavn d.24/2 i indskolingen. 

  

4.  
Opfølgning på 
solafskærmning 

Onsdag d.25/1 er der afholdt møde med 
landskabsarkitekt og ejendomsservice 
vedr. etablering af solafskærmning. 

Her gives status fra mødet. 

15 min Der var møde med udvalg, Agnete, som er landskabsarkitekt, og 

ejendomsservice vedr. etablering solafskærmning på skolen. 

Der håbes på opstart af projektet i foråret, således at solafskærmningen kan 

være delvis etableret i sommer.  

5. 
Ejendomsservice Der gives kort status på samarbejdet med 

ejendomsservice. 

10 min Serviceniveauet opleves som forbedret den seneste tid. Dette kan mærkes, 

og mindre opgaver løses hurtigere.  

6. Opsamling på temadag vedr. 

skole-hjem samarbejde 

Fælles opsamling på gode pointer 
fra mødet i november. 

20 min Udsættes til mødet d.20. marts. 

7.  APV Gennemgang af skolens APV. 15 min Resultaterne af APV’en er kommet midt januar. 

Den fysiske APV viser at serviceniveauet vedr. rengøring og varme kræver 

forbedring. 

Den psykiske APV ser pæn ud på alle tre afdelinger, og de bekræfter den 

fornemmelse ledelsen har vedr. medarbejdernes trivsel med hinanden.  

Skolen følger kommunens retningslinjer vedr. behandling af APV’en. 

 

8. Opsamling på temadag for 
kontaktforældre 

Kristina og Lea har afholdt møde med 
kontaktforældre. 
Der gives en tilbagemelding fra mødet. 

10 min Der var omkring 20 deltagende forældre til mødet. 

Det blev bl.a. drøftet hvad bestyrelsens rolle er, og hvordan princippet for 

kontaktforældrene kan forstås.  

Der var god energi i mødet, og forskellige inputs blev drøftet som værd at 

tage med videre.   

Britta, Kristina og Lea mødes vedr. de pointer, der blev viderebragt på mødet 

ift. videre proces. 



9. 
 

 

 

 

Skolefest Hvor langt er hhv. bestyrelsen og skolen i 
planlægningen af skolefesten? 
 
Gensidig orientering. 

10 min  Bestyrelse og skole er godt i gang med planlægningen og indkøb af 

materialer til skolefesten.  

 

10. Principper 
Bilag vedhæftet. 

Gennemgang af nedenstående principper: 
 

● Skolemad 

● Vikardækning 

● Sponsorering 

20 min Princip for skolemad er godkendt. 

 

Princip for vikardækning er revideret og godkendt. 

 

Princip for sponsorering er revideret og godkendt. 

 

11. PR og 
kommunikationsstrategi 
Bilag vedhæftet 

Godkendelse 5 min PR-strategi er godkendt. 

Jakob og Carsten laver udkast til kommunikationsstrategi til kommende 

møde.  

12. Forældrehenvendelser   10 min Behandlet.  

13.  Evt.   10 min   

 

 

  

Kommende punkter:  
Meddelelsesbog 
Økonomi 
 
Mvh Britta og Jakob  

  


